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Hoofdbestuur 
 
Het bestuur had het seizoen 2023-2024 de volgende samenstelling: 
Functie Naam 
Voorzitter Robert Oolbekkink 
Secretaris Martijn Kerssen 
Penningmeester Vacant 
Lid, namens jeugdcommissie Arno Reusink 
Lid, namens sponsorcommissie Arjan Krijgsman 
Lid, namens kantine commissie Rene van de Vegte 
Lid, namens Activiteitencommissie  Dennis Krikkink 
Lid, algemeen Gerard Heck 
Lid, algemeen  Nancy Meinders 
 
  
De aanspreekpunten van het bestuur voor het seizoen 2023-2024 waren: 
Functie Naam 
Jeugdcommissie Arno Reusink 
Activiteitencommissie Joyce van Dellen 
Sponsorcommissie Arjan Krijgsman 
Kantinecommissie René van de Vegte / Nancy Meinders 
Seniorencommissie Albert Meerman 
Financiële commissie Wilco Stevens 
Kleding commissie Christel Küper 
Websitecommissie Geertje Oolbekkink 
Zaalvoetbal Eelco van der Wal 
Ledenadministratie René van der Meer 
VOJAC Niek Ensink 
Technische zaken Richard van Dellen  
Wedstrijdsecretaris Jan Beltman / René van der Meer 
Scheidsrechters Jan Beltman / Arno Reusink 
Consul Gerrit Soer/Erik Paalman 
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Ledenaantallen op 31 december: 

    2019 2020 2021 2022 2023 

Totaal   734 763 770 762 753 

Spelend   481 501 504 510 497 

Niet-spelend 243 253 266 252  

Senioren  heren 237 246 244 224 227 

  dames 13 28 18 16 17 

Junioren jongens 89 106 100 105 99 

  meisjes 0 0 0 5 5 

Pupillen jongens 131 117 115 124 124 

  meisjes 6 21 13 36 37 

Futsal   38 35 46 41 31 
Huidige ledenstand (29-10-24) is 777 leden  
 
 
Ontwikkelingen 
 

Het jaar 2023-2024 stond voor een groot deel in teken hesprekken over een eventuele fusie tussen 
V.V. Holten en Blauw-Wit 66.  

Hoewel er geen directe aanleiding was, zijn de voorzitters en de besturen met elkaar in gesprek 
geraakt in het kader van zorgen over de toenemende moeite vrijwilligers te vinden binnen de 
verenigingen. Bovendien zijn er kansen bij samenwerking op het gebied van jeugdvoetbal en 
damesvoetbal.  

Bovendien bieden gemeentelijke ontwikkelingen in de toekomst, zoals de verhuizing van de 
Waerdenborch naar Vletgoor en de grote landelijke bezuinigingsronde voor gemeenten in 2026 een 
momentum. Beide ontwikkelingen hebben mogelijk gevolgen voor de verenigingen. 

Deze gesprekken hebben er uiteindelijk toe geleid dat een werkgroep met vertegenwoordigers van 
beide verenigingen aan de  slag is gegaan om de verschillende vormen van samenwerking te 
verkennen. Tijdens de ALV van beide verenigingen in 2023 zijn de resultaten van dier werkgroep 
gepresenteerd en werd door de werkgroep geadviseerd een fusie te verkennen. De leden van beide 
verenigingen stemden in met het verder uitwerken van een fusie. Meerdere leden hebben zich 
vervolgens aangemeld om hier aan bij te dragen en verschillende werkgroepen zijn aan de slag op 
het gebied van , locatie, voetbal en niet onbelangrijk identiteit. 

Inmiddels heeft de gemeente Rijssen-Holten positief te staan tegenover een fusie en een voorkeur 
uitgesproken voor de locatie Meermanskamp. Wat voor V.V. Holten natuurlijk een welkome situatie. 

De functies in het hoofdbestuur zijn in het seizoen 2023-2024 beter bezet geraakt. De functie van 
secretaris is vervuld. En het eind van het jaar is een nieuwe kandidaat voor de functie van 
Penningmeester gevonden, zijnde Wilco Vlogtman. Richard van Dellen heeft de functie van voorzitter 
van de Technische Commissie helaas naast zich neergelegd en Robbert Hulleman is bereid gevonden 
deze rol op zich te nemen, mits de ALV hier positief over is.   
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Op voetbal technisch vlak zal de focus liggen op beter en breder opleiden van onze jeugd. Daarbij 
willen we trainers goed faciliteren en is Hendri Bronsvoort benoemd als verantwoordelijke voor 
voetbalontwikkeling JO7 t/m JO12. Het beleidsplan wordt momenteel voetbalinhoudelijk beoordeeld 
en waar nodig herschreven. Hierbij wordt ook gekeken naar mogelijk een andere structuur binnen de 
technische commissie voor in de toekomst, waarbij rekening wordt gehouden met beide scenario’s: 
wel of geen fusie. 

Tenslotte, het blijft een terugkerend iets en we hebben het al diverse malen aangehaald maar het 
vinden van vrijwilligers voor bepaalde functies is en blijft lastig. Mocht je dus iemand kennen of zelf 
zin hebben om iets op te pakken binnen de club, laat het ons weten. Af en toe een wedstrijd fluiten, 
een kantinedienst draaien, leider bij een senior en/of jeugdteam, lid van de internetcommissie, er is 
zoveel te doen. Het is dankbaar werk en hoeft echt geen uren in de week te kosten, vele handen 
maken licht werk! Onze vrijwilligers zijn een enorme trots voor de club. Wij hopen ook de komende 
seizoenen op basis van vrijwilligheid te kunnen blijven verenigen. 

Wij wensen iedereen veel plezier en succes, en bovenal een goede gezondheid, in het nieuwe 
seizoen! 

Met roodzwarte groet, 

Bestuur V.V. Holten  

 
  



  Jaarverslag V.V. Holten 2022-2023 

  Pagina 6 

 

Jeugdcommissie 

  

Samenstelling jeugdcommissie 

De jeugdcommissie bestond in het seizoen 2023-2024 uit: 

Arno Reusink (Jeugdvoorzitter), Vacature (Jeugdsecretaris), Rene van der Meer, (Wedstrijdsecretaris 
jeugd), Vacature (Jeugdcoördinator JO19, JO17 en JO15) en Richard van Dellen (voorzitter Technische 
commissie), Vacature (Jeugdcoördinator JO13, JO12, JO11), Jan Otter (Jeugdcoördinator JO10, JO9 en 
JO8, Arno Reusink (Jeugcoordinator JO7 en Inloopgroep), Niek Ensink (VOJAC), VACATURE 
(Keepercoördinator) en jeugd scheidsrechterscoördinator Arno Reusink.  

De VOJAC bestond in het seizoen 2023-2024 uit: 

Niek Ensink, Bram ten Velde, Max Scheperman, Luc Dalemans, Roy Tempelman, Bas Bronsvoort, Niek 
Ensink, Gijs Martens, Joris Overmeen en Dylan Schuppert. 

Teams 

Het seizoen 2023-2024 is gestart met de volgende teams: 

Elftallen: JO19-1, JO17-1, JO17-2, JO17-3/JO16-1, JO15-1JM, JO15-2, JO15-3, JO13-1, JO13-2. 

Achttallen: MO12-1, JO12-1, JO11-1J, JO11-2JM 

Zestallen: JO10-1, JO10-2, JO10-3, JO9-1, JO9-2, JO9-3, JO8-1, JO8-2, JO8-3 

Viertallen: JO7-1, JO7-2, JO7-3 

Naast de teams hebben we het hele seizoen ook de inloopgroep, waar de allerjongsten kennis 
kunnen maken met de voetbal.  

Afgelopen seizoen konden we kampioenschappen noteren voor JO10-1 en de JO9-2.  Helaas hebben 
we halverwege het seizoen de JO17-3/JO16-1 terug moet trekken uit de competitie. Door een spelers 
te kort wat niet meer op te lossen was met spelers uit andere teams hebben we deze keus moeten 
maken. Door een explosieve groei bij MO12 hebben wij dit team halverwege het seizoen 
ingeschreven als MO13 team.  

Activiteiten 

We hebben afgelopen seizoen de volgende activiteiten georganiseerd:  

● Frits Paule Cup 
● Voetbal 3-Daagse door jeugdvoetbal opleidingen, herfstvakantie 
● Kerstzaaltoernooi voor JO8 t/ JO13 
● Oudejaarstoernooi JO15 t/m JO19 
● Allard van Bruggen Toernooi 

 Ontwikkelingen 
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Afgelopen seizoen was een lastig seizoen voor de jeugdcommissie, door de grote hoeveelheid 
vacatures was het zeer lastig om al onze teams en jeugdleden de aandacht te geven die zij verdienen. 
Met het nodige kunst en vliegwerk zijn we er uiteindelijk in geslaagd om het seizoen tot een goed 
einde te brengen. Eind van het seizoen is er een dringende oproep gedaan aan onze leden voor de 
vele vacatures in met name de jeugdcommissie en gelukkig is hier gehoor aangegeven en dit houdt in 
dat we in de loop van het najaar 2024 bijna alle vacatures weer ingevuld hebben. Met deze nieuwe 
frisse wind hopen we dat we samen met de Technische Commissie kunnen werken aan de toekomst 
van het jeugdvoetbal bij VV Holten en samen te werken aan het opleiden van jeugdspelers, trainers 
en leiders.   

Komend seizoen zal er ook gekeken worden naar vergoedingen voor jeugdtrainers. Jeugdspelers die 
een team trainen ontvangen een vergoeding voor het geven van trainingen. In plaatsen van een 
vakken vullen bij de Plus of Albert Hein verdiende de jongens nu een zakcentje bij de hetgeen wat ze 
liefst doen en dat is bezig zijn met voetbal. Uiteraard gebeurt dit onder begeleiding van ervaren 
trainer of leider. Ook voor scheidrechters moet we gaan kijken naar een nieuwe manier van invullen, 
met de groei van het aantal juniorenteams is het iedere zaterdag weer een uitdaging om de 
wedstrijden te bemensen met een scheidsrechter. 

Op dit moment zijn er fusiebesprekingen gaande tussen VV Holten en Blauw Wit ’66. De 
jeugdcommissie is hier een groot voorstander van want dit biedt grote kansen voor de toekomst van 
het jongens en meisjesvoetbal in Holten.   

De VOJAC is m.i.v. komend seizoen ondergebracht bij de Activiteiten commissie, hier krijgen zij meer 
ondersteuning bij het organiseren van activiteiten. Verder kunnen beiden elkaar versterken. 

Tenslotte heeft jeugdvoorzitter Arno Reusink te kennen gegeven dat hij aan het eind van het komend 
seizoen gaat stoppen als jeugdvoorzitter, na 15 jaar is het tijd voor een nieuw fris gezicht. Mocht het 
tot een fusie komen zal hij aanblijven tot dat de fusie een feit is, mocht het niet tot een fusie komen 
dan stopt hij aan het eind van het seizoen. 
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Technische commissie  

Samenstelling commissie 

In het seizoen 2023-2024 heeft de technische commissie wederom gefunctioneerd samen met de 
Jeugdcommissie. De samenstelling van de commissie is tijdens het seizoen niet veranderd. Aan het 
einde van het seizoen is vanwege omstandigheden (TC- lid werd tijdelijk 8 weken voor het einde van 
de competitie er ook hoofdtrainer bij) hierdoor zijn er in de functie van Technische commissie lid 
dingen blijven liggen. Richard van Dellen heeft aangegeven na dit seizoen te stoppen als voorzitter 
van de commissie. Voor de verdere samenstelling verwijs ik u naar de weergave van de samenstelling 
van de jeugdcommissie in het vorige hoofdstuk.  

Teams 
De technische commissie richt zich op het 1e en 2e seniorenteam en daarnaast alle elftallen vanuit de 
jeugd. Waarvan het eerste elftal, tot JO10, per leeftijdsklasse als selectieteam gezien mag worden.    
Het plan om in de toekomst de tweede elftallen als selectieteam te kunnen gaan zien blijft maar zal  
een meerjarig plan blijven. 
  
We proberen voor alle elftallen dezelfde voorwaarden te scheppen. Dat betekent een trainer, leiders, 
schappelijke trainingstijden, 1x in de week trainen op het kunstgrasveld en goed materiaal. Daar 
heeft elk elftal evenveel recht op.  
 
Vv Holten 1 is afgelopen seizoen op een 6e plaats geëindigd. 6 wedstrijden voor het einde besloten de 
toenmalig hoofdtrainer samen met de voorzitter en de Technische commissie ervoor dat de 
samenwerking per direct gestopt ging worden. Richard van Dellen heeft de honneurs tijdelijk 
waargenomen. Voor het komende seizoen 2024/2025 hebben we Marc Bolink als ervaren trainer 
kunnen vastleggen.    
 
Vv Holten 2 is met Thijs Hofman en Tjerk van der 
Meij in de reserve 2e klasse gebleven. Door wederom een keurig resultaat (tot bijna het einde 
meegespeelt om de prijzen) 
behouden zij zich een verblijf in de reserve 2e klasse. Ook het komende seizoen zalvv Holten 2 een go
oi doen naar een zo goed mogelijk resultaat. Doel blijft om gat tussen Holten 1 en Holten 2 zo klein 
mogelijk te houden.   
De prestaties van de jeugdelftallen zijn in het vorige hoofdstuk behandeld. 

Ontwikkelingen 

Voor het seizoen 2024-2025 zal Mark Bolink ons vlaggenschip gaan trainen. De doelstelling 
is bovenin meedraaien in de 4e klasse. Voor Thijs Hofman en Tjerk van der Meij, 
de trainers van Holten 2 blijft de doelstelling handhaving in de reserve 2e klasse.  
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Hieronder de selectieteams en hun doelstellingen voor 2023-2024 

Voor de jeugdelftallen hebben we goede trainers aangesteld. Voor alle elftallen geldt dat opleiden 
de doelstelling is. Dit zal gepaard gaan met winnen en verliezen.  

Vanwege de grote zorg over balvaardigheid en techniek bij onze jongere jeugd zijn we voor de            
winterstop begonnen met techniektrainingen. Hiervoor hadden we een externe trainer aangesteld 
die samen met trainers expliciet op techniek gingen trainen. De reacties op de manier van trainen 
waren minder positief dit keer. Hierdoor hebben we onderling afgesproken dat we per direct 
afscheid van de techniektrainer.    

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Team Huidige klasse, Doelstelling 

JO19 2e klasse, behouden blijven in deze klasse is de uitdaging 

JO17 1e klasse, positie in het linker rijtje  

JO15 2e klasse, positie in het linker rijtje  

JO14 1e klasse, behouden blijven in deze klasse is de uitdaging 

JO13 4e klasse, positie in het linker rijtje 

JO11-1M  1e klasse, behouden blijven in deze klasse is de uitdaging 

JO10 3e klasse, hier is geen technische doelstelling vastgelegd 
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Seniorencommissie  
We zijn het nieuwe seizoen begonnen met een grote inzet van alle de leiders, om er een mooi 
seizoen van te maken, en dat lukte gedeeltelijk heel goed, al waren er wel soms ontwikkelingen die 
we liever niet meemaken.  Er was vaak een tekort aan scheidsrechter en onze scheidsrechter 
coördinator had het afgelopen seizoen daar heel vaak moeilijk mee. Maar zijn creatieve brein zorgde 
ervoor dat ook dat in goede banen werd geleid. Al met al een spannend en leuk seizoen. 

Samenstelling commissie  

De seniorencommissie bestond in het seizoen 2023- 2024 uit: Albert Meerman (voorzitter), Jan 
Beunk, Jeroen, Thijs Hofman, Jeroen Muller , Arno Poesse,  Jan Beltman (scheidsrechters), Wilfried 
Stegeman, Robert Oolbekkink, Tijmen Traanman, Marco Solen, Leon Oosterkamp  

Teams  

Het seizoen 2023-2024 is gestart met de volgende elftallen:  

Holten 1, Holten 2, Holten 3, Holten 4, Holten 5, Holten 6, Holten 7, Holten 8, Holten 35+1 en Holten 
45+1.  En ook het afgelopen seizoen was er een damesteam  

●  Holten 1   

Holten 1 had een zwaar seizoen daar leek het in eerste instantie niet op. Zij speelden de 
eerste helft van de competitie niet slecht.  In deze klasse stonden na de eerste helft van de 
competitie de elftallen redelijk ver uit elkaar op de rang lijst. Maar toen het seizoen vorderde 
werden de verschillen steeds kleiner, de onderste in de klasse wonnen hun wedstrijden en de 
bovenste begonnen hun wedstrijden te verliezen. Voor Holten 1 was het erop of eronder 
gelukkig bleven de jongens aan de goede kant van de streep. Mede door de oud-trainer die 
de vlag overnam van de hoofdtrainer hij vertrok tussen tijds.  

● Holten 2  

Holten 2 heeft een redelijk succes vol seizoen achter de rug. Ambitieus werd er besloten 
om het    vernieuwde en verjongde tweede een klasse hoger in te schrijven dan de 
afgelopen jaren (2e klasse in plaats van de 3e klasse). Het seizoen zou gaan bestaan uit 
een najaar competitie en een voorjaarscompetitie. De verwachting was dat er moest 
worden gestreden voor handhaving. De eerste wedstrijden bleek ook dat het jonge team 
erg moest wennen aan het hogere niveau. Eenmaal gewend bleek hoeveel potentie er in 
de groep zat.  Hopelijk zet dit het door.  

 

●     Holten 3  

Heeft een goed seizoen achter de rug, deze jonge ploeg heeft een pluim verdiend. Ze 
speelden naar hen kunnen en soms nog veel beter maar ze waren er altijd en met plezier en 
dat is een pluspunt voor deze ploeg. Ze hadden helaas geen vaste leider. Dit werd opgelost 
met ouders en met mensen binnen onze vereniging die deze jongens door het jaar begeleid 
hebben. Maar ook zij haalden het einde niet van de competitie. Vooral André Kukolja had 
een dikke vinger in de pap zowel met training geven en langs de kant aansturen van deze 
jongens 
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● Holten 4  

Het elftal met oudere spelers uit de selectie, bekleden een belangrijke plaats in binnen onze 
vereniging.  Ze spelen bijna altijd met de besten uit hun klasse, en eindigen bijna altijd bij de 
bovensten of worden kampioen in hun klasse. En zorgen er voor dat andere elftallen eventueel 
een klasse hoger kunnen spelen. Ook binnen dit elftal staat plezier voor op vooral  de 
trainingen worden drukbezocht ga zo door heren.  Al hoe wel de tegen stand ook hier te voelen 
is. Of het kan zijn dat de leeftijd mee telt voor de heren in het vierde elftal.  

● Holten 5 

Had een prima seizoen en speelden dit jaar een klasse hoger en wisten zich makkelijk te 
handhaven.  Het is een bijzonder groep spelers die elke zondagochtend met een goed ontbijt 
achter de kiezen hun wedstrijden spelen. En daardoor soms tot grote hoogte stijgen. Mede 
onder leiding van speler en leider Jeroen Muller en Arno Poesse fungeren als mannetje van alles. 
Het laatste woord is aan de leiders zelf. Het afgelopen seizoen is met geen pen te beschrijven je 
had erbij moeten zijn!! 

● Holten 6 

Holten 5 had ook een goed seizoen de mannen van Wilfred Stegeman deden het uitzonderlijk 
goed. Dit elftal dat is aangevuld met een aantal jonge spelers deed en doen het goed zij spelen 
ook in een hogere klasse. De leider zegt altijd het kan altijd beter.  Maar dat neemt niet weg dat 
de saamhorigheid in het elftal hoog is 

● Holten 7  
Afgelopen seizoen was geen seizoen zoals alle anderen voor het elftal Tijmen Traanman.  Gevoed 
door een aantal vrijwillige toptransfers uit de vertegenwoordigende Holter elftallen en externe 
versterkingen kon de vorige jaargang een professionaliseringsslag worden gemaakt. Er werd 
meer getraind, het niveau ging bij alle selectieleden omhoog en daardoor werden meer punten 
gepakt, met als gevolg dat het huidige Holten 7 allang niet meer het bierelftal van vroeger is. Ook 
zij spelen in een hogere klasse, maar misschien moet het nog een beetje aangetimmerd worden 
om weer tot nog betere prestaties te komen.  

● Holten 8 
Net als ieder seizoen begonnen ze met de intentie om kampioen in hun competitie te worden. 
Dat lukte niet maar neemt niet weg dat deze jonge ploeg het goed doet. Misschien in de 
communicatie wat beter maar de rest een hele fanatieke groep spelers. 

 

● Dames 25+ 

Het vrouwen zevental speelde de eerste seizoenshelft mooi mee in hun klasse. Deze meiden 
deden het goed en soms minder goed; maar hebben plezier in wat ze doen. Dat kun je al zien in 
hun training opkomst, de meeste meiden zijn er dan ook. En dat zag je terug op het veld. Meiden 
(dames ) fantastisch om jullie te zien spelen ga zo door 

 45+1 

De heren in de 45+ 1 speelden in een leuke competitie zij hielpen elkaar elke week weer om 
zo met genoeg spelers op het veld te komen. Waar nog vermeld moet worden dat de leider 
van dit elftallen goed communiceert om elke week maar weer de spelers op het veld te 
krijgen  
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 35+ 

Een competitie die wordt gespeeld met een aantal teams uit de buurt elke maand bij een 
andere vereniging. Er worden dan vier wedstrijden per avond gespeeld. Een leuke competitie 
met wisselende uitslagen. Maar dit alles gebeurt met veel plezier en enthousiasme. 

  

Al met al kan je zeggen dat het volgend seizoen beter moet en kan voor een aantal elftallen En ook 
binnen de seniorencommissie zal de broekriem aangehaald moeten worden. Zorg voor een 
positieve, ontspannen uitstraling, heb contact met de scheidsrechter. Aan jou is af te lezen hoe 
spelers bij omstreden beslissingen reageren. Maak afspraken. De scheidsrechter heeft altijd gelijk, 
ook als hij geen gelijk heeft. Geen discussie, accepteren. Zoals je vast weet is het als lid van een 
vereniging belangrijk je respectvol te gedragen in de richting van een scheidsrechter. 

Tijdens de veldperiode hebben er een aantal incidenten plaatsgevonden waarin veel kritiek was op 
het fluiten van een scheidsrechter, maar welke aanleiding er ook zou zijn voor kritiek, het is 
essentieel dat bij wedstrijden publiek en spelers respect opbrengen voor scheidsrechters, zowel voor 
hen als persoon, en ook voor de beslissingen die zij nemen. Dit is de essentie voor het kunnen 
beoefenen van wedstrijdsport en we dienen dit als vereniging met z'n allen ook strak te bewaken. 

. 
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 Activiteitencommissie 
 
Samenstelling commissie 
De samenstelling van de activiteitencommissie in het seizoen 2022-2023 bestond uit: Joyce van 
Dellen (voorzitter), Rick Oolbekkink, Gijs Veneklaas, Jaap Huisman, Rick Pasman, Dennis Krikkink, 
Ester van der Meij en Jeroen Nijland. 
 
Activiteiten 2023-2024 

● Derde helft 
De activiteitencommissie heeft het afgelopen seizoen ook weer zijn steentje kunnen 
bijdragen aan de befaamde 3de helft van ons vlaggenschip. Doordat het speelschema van 
Holten 1 ietwat ongunstig was zijn er het afgelopen seizoen minder activiteiten geregeld dan 
de afgelopen seizoenen. Het komende seizoen zal de activiteitencommissie ervoor zorgen 
dat het extra amusement rond enkele thuiswedstrijden van Holten 1 weer als vanouds 
terugkomt. 

● Nieuwjaarsreceptie 
Tijdens de drukbezochte nieuwjaarsreceptie van 6 januari 2024 zijn er wederom vele 
jubilarissen gehuldigd en in het zonnetje gezet met anekdotes over hun voetballende 
verleden. De nieuwjaarsreceptie was dit jaar extra feestelijk aangekleed, de muziek werd 
verzorgd door Ylse & Ruben en Westerik zorgde dit jaar voor de inwendige mens. Het 
komend jaar zal de activiteitencommissie wederom zorg dragen voor een warm, gezellig en 
feestelijk  welkom van het nieuwe jaar voor al onze leden. 

● Vrijwilligersavond 
Het afgelopen seizoen werd de vrijwilligersavond aangekondigd met de cryptische tekst: “De 
bal is rond (of toch niet?)”. Het bleek een opmaat voor de aloude klassieker ¨knooiballen¨ 
maar dan in een verrassend jasje. Ongeveer 80 vrijwilligers werden in groepen van 10 
personen gewapend met een route en een bijzondere bal een voor een naar buiten gestuurd. 
Eenmaal buiten kwamen de teams op de route verschillende punten tegen waar de ¨bal¨ 
steeds gewisseld diende te worden. Zo moest er met een dobbelsteen, skippybal, rugbybal 
en een ware yogabal gewerkt worden. Allemaal met als doel om met zo min mogelijk schoten 
de route af te leggen. De teams waren zoals vanouds uiterst fanatiek, tot hilariteit van de 
deelnemers en de organisatoren. 
De activiteitencommissie kijkt terug op een hele mooie dag en hopen jullie ook komend 
seizoen weer te verrassen met een gezellige activiteit voor jong en oud! 

● Stratenvoetbal 
De organisatie van dit toernooi was het afgelopen jaar in de handen van onze buren van 
Blauw-Wit. 

 
Ontwikkelingen 

● Al vanaf 2018 is de activiteitencommissie bezig met het realiseren van een permanent 
beachsoccerveld op sportpark Meermanskamp. In 2019 is de activiteitencommissie zelfs 
begonnen met het werven van gelden bij sponsoren om een jaarlijks Tropical Rico’s 
Beachsoccertoernooi te realiseren. Bij de verkennende plannen omtrent de fusie wordt het 
beachsoccerveld als optie nog steeds meegenomen in de plannen. 

● De activiteitencommissie is voornemens om het komende seizoen enkele nieuwe activiteiten 
op touw te zetten en om oude vertrouwde klassiekers weer nieuw leven in te blazen. Houd 
hiervoor de site van Holten en de socials goed in de gaten! 
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VOJAC 2023-2024 
Dit jaar hebben we als VOJAC weer een aantal mooie activiteiten kunnen organiseren, en daar kijken 
we met trots op terug. Bij de Frits Paule Cup 2023 zagen we een mooie opkomst van jeugdleden. We 
kregen als tip om de spellen te vernieuwen en dat hebben we meegenomen als doel voor de editie 
van 2024. Het enthousiasme binnen het team is groot om deze activiteit fris en vernieuwend neer te 
zetten voor de jeugd. 

In december organiseerden we de Sinterklaasactiviteit, waar de kinderen konden genieten van een 
speciale pietentraining. Deze activiteit werd goed ontvangen door de jeugd, en volgend jaar willen 
we deze training verder uitbreiden en verbeteren om de ervaring nog leuker te maken voor iedereen. 

Het Kerstzaaltoernooi 2023 was een groot succes en trok veel deelnemers. Dit jaar hebben we het 
gebruikelijke tweedaagse toernooi samengevoegd tot één intensieve dag, van 08.00 uur ’s ochtends 
tot 22.00 uur ’s avonds. Hoewel het een lange dag was, maakten de enthousiaste reacties het 
absoluut de moeite waard. We zijn echter nog aan het overwegen of we deze opzet in de toekomst 
blijven hanteren of toch teruggaan naar een tweedaags toernooi. 

Bij het Oudjaarstoernooi was de sfeer weer gezellig, hoewel we merkten dat zowel de opkomst van 
leden als toeschouwers iets lager was dan in voorgaande jaren. We nemen dit mee als 
aandachtspunt voor de toekomst en we zullen ons richten op betere promotie om de opkomst weer 
te verhogen. 

In het nieuwe jaar stond het Allard van Bruggentoernooi 2024 op de planning. Dit toernooi trok veel 
teams en de communicatie met de clubs en teams verliep dit keer een stuk soepeler dan het jaar 
daarvoor. We ontvingen veel positieve feedback, wat aangeeft dat onze verbeterde organisatie goed 
heeft uitgepakt. Het evenement verliep succesvol en het was een plezier om samen te werken met 
alle betrokken partijen. 

De Frits Paule Cup 2024 kreeg dit jaar een nieuw jasje, met vernieuwde en verrassende spellen. 
Dankzij de mogelijkheid om nieuwe materialen aan te schaffen konden we een uitdagender 
programma aanbieden, wat zorgde voor een zeer enthousiaste opkomst van jeugdleden en hun 
ouders. We zijn erg dankbaar voor de steun die dit mogelijk maakte. 

Tot slot willen we vermelden dat we dit jaar afscheid moesten nemen van een aantal trouwe 
vrijwilligers die zich jarenlang hebben ingezet voor de VOJAC. Hierdoor is ons vaste team geslonken 
tot ongeveer 4 tot 6 personen. We zijn daarom actief op zoek naar nieuwe vrijwilligers, met name 
jongeren tussen de 18 en 25 jaar, om te helpen de continuïteit van onze activiteiten te waarborgen 
en onze evenementen net zo succesvol te blijven organiseren. 

Met trots kijken we terug op de mooie activiteiten van dit jaar en zien we vol vertrouwen uit naar de 
volgende editie van al onze evenementen! 
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Zaalvoetbal / Futsal 
Coördinator 
Het zaalvoetbal wordt gecoördineerd door Eelco van der Wal.  
De coördinatie van het zaalvoetbal ligt al jaren in één hand, wat naar goede tevredenheid verloopt. 
 
Zaalvoetbal seizoen 2023-2024 
Afgelopen seizoen zijn we vol enthousiasme gestart met drie teams in de zaalvoetbalcompetitie. Met 
deze drie teams konden we elke week rekenen op spannende wedstrijden en de nodige sportieve 
uitdagingen. 

Holten 1 heeft een bijzonder sterk seizoen gedraaid. Het team heeft niet alleen mooie wedstrijden 
neergezet, maar ook een constante en overtuigende reeks resultaten behaald.  

Voor Holten 2 en Holten 3 was het seizoen helaas minder positief. Beide teams kwamen terecht in 
een competitie met veel tegenstanders die van een aanzienlijk hoger niveau waren. Deze sterke 
teams hadden zich in een lagere klasse laten indelen om lange reistijden te vermijden, wat 
resulteerde in een competitie die zwaarder was dan verwacht. Ondanks hun doorzettingsvermogen 
en vechtlust bleek het voor hen moeilijk om op te boksen tegen deze sterke tegenstanders, wat 
resulteerde in een seizoen met minder overwinningen dan gehoopt. 

Desondanks verdienen de spelers van Holten 2 en Holten 3 veel respect voor hun inzet en teamgeest. 
Ze hebben elke wedstrijd met volle overtuiging gespeeld, en ook al vielen de resultaten tegen, hun 
enthousiasme en sportiviteit zijn een voorbeeld voor onze club.  

Dit seizoen zijn we gestart met 2 teams in de competitie en is ieder team 1 klasse opgeschoven 
vanwege het vervallen van de laagste klasse. Door de komst van het nieuwe 35+ team op het veld, is 
het Holten 2 van vorig seizoen komen te vervallen. Een aantal spelers hebben een overstap naar het 
veld gemaakt en dat i.c.m. een aantal spelers welke gingen stoppen konden we geen volwaardig 
team meer op de been brengen. 

Vanaf deze plek wil ik graag iedere voetballer die dit seizoen weer gaat strijden voor onze club, heel 
veel succes en spelplezier wensen. Op naar een mooi voetbaljaar. 

 

Eelco van der Wal 

Voorzitter zaalvoetbal V.V. Holten 
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Sponsorcommissie 
 
Samenstelling commissie: 
De sponsorcommissie bestond in het seizoen 2023-2024 uit: 
Arjan Krijgsman (voorzitter) 
Erik Bessembinder 
Koen Volkerink 
Bas Tuitert 
Floor Dikkers 
Feike Huisman 
Silke Nijland 
 
Tijdens het seizoen zijn Floor Dikkers, Feike Huisman en Silke Nijland toegetreden tot de 
sponsorcommissie. 
 
Stand van zaken 
Dit seizoen lag de focus op de het verder professionaliseren van en upgraden van het sportpark en de 
bijdrage van sponsoren hierin.  
Het nieuw sponsormodel, waarin sponsoren de keuze hebben uit een pakket Brons, Zilver en Goud, 
heeft tot een duidelijke groei geleid. Het aantal sponsoren is het afgelopen jaar gegroeid, waarbij 
zelfs uitbreiding op de wal bij het hoofdveld is gemaakt. We merken dat er meer interesse ontstaat 
om VV Holten te gaan sponsoren.  
 
Ook het organiseren van 2 activiteiten per jaar voor sponsoren geeft sponsoren meer betrokkenheid 
bij de club en wordt zeer gewaardeerd. In het najaar was de lezing van de zwarte Cross boven 
verwachting bezocht. In het voorjaar was er de sponsormiddag waarbij sponsoren direct de 
betrokkenheid, het clubgevoel en gezelligheid van de club bij een voetbalwedstrijd van ons 1e elftal 
konden. Vanuit de sponsoren wordt deze manier van binding zeer gewaardeerd en dit gaan we in 
2025 doorzetten.  
 
Afgelopen jaar is vanuit de sponsorcommissie de Rabo clubsupport, Salland Clubactie , waarbij mooie 
bedragen voor VV Holten zijn opgehaald.  
 
Ontwikkelingen 
Voor komend seizoen is de commissie op sterkte. Er zal nog wat meer gewerkt worden aan de rollen 
in de commissie, het vastleggen van draaiboeken en efficiënt gebruik van middelen. Ook komend 
seizoen worden twee nieuwe sponsoractiviteiten georganiseerd ten behoeve van onze sponsoren.  
 
Vanwege de eventuele samengaan met Blauw wit, blijft de commissie betrokken bij de voortgang in 
dit proces. Om de sponsorcommissie in de toekomst op hetzelfde niveau te continueren blijven we 
kijken naar versterking van de commissie.  
 
Mochten er vanuit de vereniging nog ideeën, aanvullingen of mogelijke nieuwe sponsoren zijn, neem 
dan contact op met één van de sponsorcommissieleden.  
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Kantinecommissie 
 
Samenstelling: 

Nancy Meinders, Leendert Traanman en René van der Vegte 

Het afgelopen jaar is voor de kantine rustig verlopen. We hebben een aantal producten vervangen 
waaronder de koffie. Deze wordt nu aangeleverd door een leverancier uit Holten. Verder hebben we 
aan aantal producten toe gevoegd aan onze snacks en deze vallen goed in de smaak zodat ze in het 
assortiment blijven. Voor het bier hebben we weer een contract afgesloten met InBev zodat we 
Hertog Jan als bier blijven serveren. De zondagen blijven goed bezocht en ook de donderdagavond is 
het behoorlijk druk. 
Waar we echter wel tegen aanliepen zijn de vrijwilligers om de bardiensten rond te krijgen. Net als in 
de rest van de verenigingen is het vinden van vrijwilligers een probleem. Een aantal is er gestopt en 
bij deze willen wij hen bedanken voor hun inzet. De meeste plekken zijn weer opgevuld en daarnaast 
hebben we een app gemaakt voor mensen die wel eens bij willen springen. 
Eventuele aanpassingen aan de kantine liggen op het moment stil omdat we eerst willen bekijken 
hoe het met de fusie verder gaat. 
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Websitecommissie 
 
Samenstelling 
De websitecommissie bestond in het seizoen 2023-2024 uit: 
Kevin Bijma, Annemarie Bouwmeester, Rob Keizer, Arno Reusink, Geertje Oolbekkink en Bas Tuitert. 

In de samenstelling heeft zich dit jaar geen wijzigingen voorgedaan. Het team werkte met veel 
toewijding aan het beheer van zowel de website als de social media kanalen van vv Holten. 

Ontwikkelingen 
Het afgelopen seizoen stond in het teken van de lancering van de nieuwe website. Na vertraging in 
2023 is de website in het begin van 2024 succesvol live gegaan. De koppelingen met Sportlink, een 
belangrijke eis, werken nu naar behoren. Hierdoor worden uitslagen, standen en andere gegevens 
real-time weergegeven op de website. De nieuwe site heeft niet alleen een fris uiterlijk, maar ook 
een verbeterde navigatiestructuur die voor leden en bezoekers eenvoudiger is geworden. Met name 
op mobiel. 

Naast de website is er ook volop aandacht besteed aan de sociale media kanalen. De 
wedstrijdverslagen van het eerste elftal via "stories" (Instagram en Facebook) blijven populair. 
Daarnaast heeft de "Vinnovicio Man of the Match" rubriek zich verder ontwikkeld als een vast 
onderdeel van de tweewekelijkse content. Er is gewerkt aan een grotere betrokkenheid van ouders, 
leiders en andere leden om meer content aan te leveren, maar dit blijft een punt van aandacht. 
Volgend seizoen is het streven om direct aan het begin een oproep tot het aanleveren van content te 
doen. Ook de elftalfoto's zijn het afgelopen seizoen niet gelukt, wegens geen beschikbaarheid van 
fotografen. Met de ingang van het nieuwe seizoen staat dit hoog op de agenda.  

De websitecommissie blijft streven naar een dynamische en actuele online presentatie van vv Holten. 
De commissie ziet een mogelijke doorontwikkeling naar een communicatie commissie. Op deze 
manier is er 1 centrale commissie voor alle communicatie-uitingen. Dit ligt nu best versnipperd. Het 
bestuur denkt mee over een mogelijke doorontwikkeling en wie een geschikte toevoeging kan zijn 
aan deze commissie.  

 

 


